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چه زمانی شاهد اجرای قانون اصلاح مالیات بر ارزش افزوده طلا خواهیم بود؟
قانون اصلاح مالیات بر ارزش افزوده طلا از دی ماه ۱۴۰۰ به تمام طلافروشیها ابلاغ خواهد شد.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، رئیس اتحادیه صنف طلا و جواهر در مشهد در نشست اصلاح قوانین مالیات بر ارزش افزوده
طلا در هتل سی نور مشهد گفت:طلا یک سرمایه است و نباید مالیات از اصل طلا کسر شود که خوشبختانه این قانون عملیاتی شد و از ۱۳دی ماه ۱۴۰۰

به تمامی طلافروشیها ابلاغ خواهد شد.

باقر معبودی نژاد افزود:در این قانون برای مصرف کننده برای اصل طلا هیچ مالیاتی نباید پرداخت کند در حالیکه در گذشته مالیات بر ارزش افزوده طلا
توسط  مصرف کننده  پرداخت میشد.

معبودی نژاد گفت: مشکلاتی هم با وجود مالیات بر ارزش افزوده طلا وجود داشت که مهمترین آنها رکود بازار، تعطیلی کارگاهها و تولیدیها بود.

او گفت: قبل از سال۹۰  بیش از ۳۵۰ کد در صنعت سازندگی طلا و جواهر داشتیم، اما با اجرای قانون ارزش افزوده بدون کارشناسی که  بر صنعت طلا و
جواهر تحمیل شد، کارگاهها تعطیل و بازارها کساد شد که خوشبختانه هم اکنون این قانون اصلاح شد.

معبودی نژاد با اشاره به برگزاری نمایشگاه بین الملی طلا و جواهر و سنگهای قیمتی و نیمه قیمتی که از تاریخ ۹تا۱۲ دی ماه در مشهد برگزار میشود از
تمام همکاران محترم، صنعتگران، ابزار فروش ها، تولیدکنندگان و فروشندگان دعوت کرد در نمایشگاه حضور پویایی داشته باشند.

این مقام مسئول گفت: کشور ما در تحریم به سر میبرد و بحث بیکاری و ارز به عنوان دو مشکل حال حاضر در کشور ما میباشد و به جرات میتوان
گفت که تنها صنعتی که میتواندن تحریمها را دور بزند صنعت طلا و جواهر است.

معبودی نژاد گفت: خوشبختانه تمام ابزار مورد نظر ما در این صنعت در داخل خود کشور تولید میشود که جزو بهترین و باکیفیتترین ابزارها هستند و
ما متخصصانی را در مشهد داریم که حرف اول را در حوزه طراحی و ساخت میزنند.

وی گفت: در زمانیکه بانکهای ما تحریم هستند اگر مصنوعات طلا را صادر کنیم هم اشتغال زایی بالغ بر ۲۰تا۲۵ هزار نفر ایجاد میشود و هم از نظر
اقتصادی سود آوری بیشتری برای کشور دارد.

این مقام مسئول گفت: تولید و فروش طلا و جواهر جزو بزرگترین اشتغال زاییها در بین اصناف است، ولی اگر به آن بهای بیشتری داده شود بیش از
اینها ظرفیت دارد.

رئیس مرکز نوآوری طلا و جواهرات در مشهد هم در این نشست گفت: همانطور که میدانید مشهد تنها خوشه صنعتی جواهرات در کشور است؛
همچنین مشهد شهر جهانی گوهر سنگها است.

دکتر پیش بین گفت: در پایان سال۹۷ طبق آمار میدانی که در خوشه صنعتی طلای مشهد گرفتیم تنها بخشی که افزایش اشتغال داشت این بخش بود
که این آمار به ۱۲درصد افزایش در اشتغالزایی نیز رسید اما بعد از این تاریخ به دلیل پارهای از مشکلات ارزی، مالیاتی و فشارهای وارده از بخش موادی

قانون بحث اشتغالزایی و در ول صنعت طلا و جواهر دچار مشکل شد.

وی افزود: ۲۴.۴طلای کشور را تولیدکنندگان مشهدی مصرف میکنند و ۸۵درصد واحد جواهرسازی کشور در مشهد است که این خودش به تنهایی یک
مزیت و امتیاز بسیار بزرگ برای مشهد خواهد بود.

پیش بین گفت: امیدواریم مسئولین با تصویب یک سری قوانین حمایتی برای ما به عنوان یک قطب طلا و جواهرات از ما حمایت کنند و در نهایت
افقهای روشنی را در سالهای ۱۴۰۰تا۱۴۱۰ برای این صنعت شاهد باشیم .


